



Kallade:
Datasektionens styrelse

För kännedom:
Revisorer
Utskott

Kallelse och föredragningslista för Datasektionens styrelsemöte 3 – 2021/2022

Tid: 2021-08-14, kl 13.00 –14.00

Plats: Discord

Ärenden: § 3.1-§ 3.7

§ 1. Formalia

1. Mötets öppnande
2. Mötets behörighet
3. Mötessekreterare
4. Protokolljusterare
5. Adjungeringar
6. Föredragningslistan
7. Föregående protokoll

Bilaga:

Föredragare:

§ 2. Anmälningssärenden

1. Styrelsen
2. Utskott

Alla

§ 3. Beslut

§ 4. Diskussion

1. Märkesmålning på bron
2. Sektionsdagen
3. Märkesförsäljning
4. Fotografering
5. Av4ningen

-
3.4.2
3.4.3
-
-

Tovah Parnes
Tovah Parnes
Tovah Parnes
Tovah Parnes
Tovah Parnes

§ 5. Övriga frågor

Justerarnas signaturer:



§ 6. Beslutsuppföljning

1. Pågåendelistan

Bilaga:

Föredragare:

§ 7. Avslutande formalia

1. Nästa möte
2. Mötets avslutande

Var vänlig meddela mig snarast om du inte har möjlighet att närvara vid sammanträdet

Tovah Parnes
Sektionsordförande 2021/2022

Justerarnas signaturer:



Ledamöter		N/F	Kommentar
Tovah Parnes	Ordförande	N	
Marcus Garplid	Vice ordförande	N	
Molly Zhu	Kassör	N	
Linus Ossiansson	UBS	N	
-	SMBS	-	
Johnny Lam	ARMK	N	
Filip Bengtsson	Info	N	
Tobias Enquist	Sexmästare	N	

N = närvarande, F = Frånvaro

Övriga närvarande

Casper DNB
rasmus jacobsen AI
Niklas ddos uba
jonas jacobsson ludd

VID PROTOKOLLET		/Marcus Garplid
JUSTERAS		/Johnny Lam
ORDFÖRANDE		/Tovah Parnes

Justerarnas signaturer:   



§1. Formalia

1. Mötets öppnande
Tovah Parnes förklarar mötet öppnat klockan 13:06.
2. Mötets behörighet
Sektionsstyrelsen beslutar att finna mötet behörigt.
3. Mötessekreterare
Marcus Garplid utses till mötessekreterare.
4. Protokolljusterare
Johnny Lam utses att tillsammans med ordförande justera dagens protokoll.
5. Adjungeringar
adjungera in samtliga personer i övrigt närvarande-listan med närvaro-, yttrande-, och förslagsrätt, dock ej rösträtt.
6. Fastställande av dagordning
godkänna föredragningslistan med följande ändringar:
4.4: **Fotografering**
4.5: **Av4ningen**
7. Föregående protokoll
lägga protokoll för styrelsemöte 2 21/22 till handlingarna.

Justerarnas signaturer:



§ 2. Anmälningsärenden

1. Styrelsen

- | | |
|--------------------|--|
| 1. Ordförande | skickat mail & möte med vice + ordfrad 1 |
| 2. Vice ordförande | mail, sektionensdagen frågor, möte med ordf + orfrad 1 |
| 3. Kassör | inte så mkt |
| 4. UBS | |
| 5. SMBS | - |
| 6. ARMK | inte så mkt |
| 7. Info | sektionensdagen frågor |
| 8. Sexmästare | planering av utomhus sittning. kollat på ev öppning av gula + fixa i gula. |

2. Utskott

- | | |
|-----------|--|
| 1. DDOS | svarat på mail inför sektionensdagen |
| 2. Mätfel | - |
| 3. SLURP | nolle-p grejer, planera ev sittning efter nolle-p |
| 4. DNB | kollat utrustning, beställt reservdelar, jaga förråd |
| 5. DÖ | bråkat med NPG |
| 6. STV | - |
| 7. XP-EI | - |
| 8. AI | svarat på mail ang sektionensdagen, 2:a sep AI möte. |

§ 3. Beslut

Inga beslut

Justerarnas signaturer:



§ 4. Diskussion

1. Märkesmålning på bron

Föredragare: Tovah Parnes

Bilaga: -

Märkesmålning kommer bli fredagen den 20/8, kl 10-14. Färger och penslar införskaffas av styrelsen, lite finns kvar men osäker ifall de har torkat.

Underföreningar meddelar senast 16/8 vilka färger de behöver.

Utdelning av engagemangsspegatter och försäljning av vanliga spegatter.

Vem åker och handlar? marcus, molly + ev tovah onsdag 18/8 kl 14:00

Någon som inte kan medverka?

2. Sektionsdagen

Föredragare: Tovah Parnes

Bilaga: 3.4.1

Dag: Torsdagen 26/8

Plats: E632

Klädkod: skjorta, kavaj, kårmössa. Mössor går att låna, sektionskläder välkomna, phösare nedkabbat.

Salen bokad 12-16. Dagen kommer vara indelad i 3 delar: del 1 - sektionen, del 2 - underföreningar, del 3 - tävlingar. Schema för dagen finns i bilagan.

De som ska sätta upp ska vara där från 12. Styrelsen blir intervjuade under del 1, underföreningar under del 2. För att minska eventuella störningsmoment vill vi att man kommer under pausen mellan delarna.

Vem gör vad:

Host och co-host: ordf, vice

Ansvarar för skärmen, PowerPoint, kahoot: johnny & filip

Ansvarar för zoom: johnny & filip

SMBS under intervju, Linus - ubs ev förra årets SMBS - Alex

Sektionsmöten 0 blir inte under sektionsdagen, utan onsdagen 8/9. Möjligtvis att detta blir sektionsmöten 1 pga att vi har mycket att ta upp. Pris för tävlingarna delas ut under mötet.

3. Märkesförsäljning

Föredragare: Tovah Parnes

Bilaga: 3.4.2

Justerarnas signaturer:



Tid: Söndagen 29/8, 10:00-16:00

Plats: Parkeringen vid heden, exakt vart vi ska stå finns i bilagan.

Ståndet ska vara klart senast kl 9:45, NPG ska fixa bord och ev. stolar. Efter eventet är klart hjälps alla åt att städa.

Montern får max ha 3 personer vid sig. Vilka är villiga?
marcus, filip, ness, linus, rasmus, molly,

4. Fotografering

Föredragare: Tovah Parnes

Bilaga: -

Ska vi ha fotografering innan nollep för att kunna visa upp oss under sektionensdagen? Hur gör vi med phösare? Plats och tid?

5. Av4ningen

Föredragare: Tovah Parnes

Bilaga: -

Kåren vill ha en representant från varje sektion i projektgruppen för Av4ningen.
Någon villig?

§ 5. Övriga frågor

Inga inkomna frågor.

§ 6. Beslutsuppföljning

Inga beslutsuppföljningar.

§7. Avslutande formalia

1. Nästa möte

Styrelsemöte 4 är tisdag 31/8 2021
klockan 19:00 i Discord.

2. Mötets avslutande

Ordförande förklarar mötet avslutat
klockan 14:10

Justerarnas signaturer:   